
Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd 2020-11-26

Ärende 21
Skrivelse angående arbetsmiljön i den 
nya förvaltningen

Eva Fagerhem m.fl. (S)
Maria Ljuslin m.fl. (V)

Skrivelse

Inför sammanslagningen av Hägersten-Liljeholmen och Älvsjö stadsdelsförvaltningar 
framförde vi en oro for eventuella risker som kunde följa av att bilda en så pass stor 
förvaltning. Av erfarenhet har vi sett att i stora stadsdelsförvaltningar skapas ofta stora 
personalgrupper som kan vara svåra att leda, med ökade psykiska arbetsmiljöproblem som en 
följd. En bra arbetsmiljö för personalen är i sin tur en förutsättning for att kunna erbjuda bra 
service till brukarna. De fackliga organisationerna har även signalerat att det finns problem 
med den fysiska arbetsmiljön i förvaltningshuset.

Vi önskar därför en redovisning av förvaltningen vad gäller följande frågeställningar
• Hur många underställda medarbetare har enhetscheferna och hur har antalet förändrats 

sedan sammanslagningen?
• Hur många underställda chefer har avdelningscheferna och hur har antalet förändrats 

sedan sammanslagningen?
• Hur många nya medarbetare har flyttat in i förvaltningshuset sedan 

sammanslagningen?
• Har det högre antalet medarbetare i förvaltningshuset medfört några problem med den 

fysiska arbetsmiljön och vilka planer finns i så fall för att åtgärda dem?


